
 

 

 

Geachte leden van Provinciale Staten, 

 

Gezien de actuele berichtgeving van Omroep Brabant over de Taskforce Brabant-Zeeland, is mij 

inmiddels gebleken dat dit bij een aantal van u de nodige vragen oproept. Ik kan mij dit goed 

voorstellen en hecht eraan u nu alvast te melden dat de inhoud van deze berichten geen recht doet 

aan de realiteit van de grote inspanningen en de goede resultaten van de Taskforce. 

Ik zeg u dan ook graag toe om binnenkort uw Staten uitgebreid te informeren over de Taskforce, 

waarbij aandacht zal zijn voor zowel de bereikte concrete resultaten als voor de besteding van de 

door Provinciale Staten toegekende subsidie van 1,8 miljoen euro voor drie jaar in het bijzonder. 

Burgemeester Peter Noordanus, coördinerend burgemeester voor de Taskforce, en Caspar Hermans, 

directeur Taskforce, hebben zich bereid verklaard desgewenst persoonlijk nog nadere toelichting te 

geven en eventuele vragen te beantwoorden.  

  

Hoogachtend, 

 

Wim van de Donk 


